
Leden B&W Bloemendaal (i.a.a. bewoners/raads- en commissieleden, 

 

Gisteravond (7/9) laat werden de bewoners van de Brouwerskolkweg wakker  

gehouden door een luide muziek die bij de Tetterodehal vandaan kwam. Na  

dit enige tijd te hebben aangehoord heb ik om 23.51 uur de meldkamer van  

de politie gebeld om de melding door te geven met het verzoek om ter  

plaatse te gaan en de muziek te doen beëindigen. Tevens mijn gegevens  

doorgegeven en het verzoek gedaan om de melding vast te leggen in het  

BPS-systeem. De centraliste gaf aan, dat men met een onderbezetting zat  

in de surveillancedienst en men veel meldingen had, m.a.w. de kans was  

gering dat de politie er iets aan zou doen. 

 

Vervolgens zelf heengegaan. Ter plaatse zag ik partytenten op het  

terrasterrein van de Tetterodehal, gelegen naast de padelbanen. Onder  

een van de partytenten stond een muziekinstallatie die luid muziek  

produceerde en er waren aldaar jongelui. Een van de deelnemers  

aangesproken die, al urinerend tegen het hek, aangaf dat zij van de  

padelclub waren. Bij hem aandacht gevraagd voor de muziek. Toen ik thuis  

terugkwam was de muziek uitgezet. 

 

Korte tijd later, op zondag (8/9) om 00.50 uur, werd er weer luid muziek  

geproduceerd. Wederom heengegaan en toen bleek mij dat de muziek weer  

afkomstig was van de padelclub. Dit heeft geduurd tot 01.10 uur en toen  

is de muziek zachter gezet. 

 

Gisteravond stond de bestelwagen van Bovenlander & Bovenlander nabij het  

muziekfeestje. Deze stond er vanmorgen niet meer. Kennelijk is de  

muziekapparatuur na afloop nog met deze bestelwagen afgevoerd. Het is  

derhalve niet uit te sluiten, dat een van de eigenaren aanwezig is  

geweest of anders zeer waarschijnlijk een personeelslid. Zoals bij u  

bekend hebben wij op 30/8 eerder een klacht ingediend i.v.m. muziek uit  



de Tetterodehal. 

 

Wij hebben geen publicatie gezien van de gemeente Bloemendaal dat er een  

muziekvergunning is verleend. Verder blijven de eigenaren van de  

Tetterodehal onverminderd verantwoordelijk voor wat er op hun terrein  

gebeurt! 

 

Heeft het zin om een klacht in te dienen? NEEN! Al jaren worden de  

eigenaren van de Tetterodehal het hand boven het hoofd gehouden en  

kunnen zij zich alles permitteren. Zij weten toch, dat zij er steeds mee  

wegkomen. In het meest extreme geval zal hen gevraagd worden dat niet  

meer te doen. B&W en de uitvoerend ambtenaren doen daar niets mee en  

slechts een enkel raadslid (veelal uit de oppositie) zegt daar iets over  

en vervolgens gaan we over tot de orde van de dag. Dinsdag staat de  

Tetterodehal (in combinatie met de Welstandscommissie) geagendeerd bij  

de Commissie GG. Dan zal blijken wat de fracties hieraan gaan doen!!! 

 

Sinds kort geven wij iedere melding ook door aan het Haarlems Dagblad en  

die beperkt zich helaas tot een stukje met een van de eigenaren. Die gaf  

onlangs aan nog heel veel van plan te zijn bij de Tetterodehal. M.a.w.  

het eind is nog lang niet in zicht en het aan- en afrijdende verkeer van  

bezoekers/sporters wordt steeds drukker. 

 

Bij deze dien ik een klacht in over het vorenstaande en verneem ik  

gaarne wat de gemeente hieraan gaat doen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 


